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×Official website of the Municipality of Gornja Radgona

Dear Visitor, you are on the official website of the Municipality of Gornja Radgona.
  
 Brief presentation
 The municipality of Gornja Radgona is located in northeastern Slovenia and is bordered by neighboring Austria along the Mura River. With thirty settlements, the municipality spans 74.6 square kilometers and has 8.427 inhabitants on 1 July 2017.
 The city Gornja Radgona is a municipal administrative center, where is the seat of the municipality and among other things also the headquarters of the Gornja Radgona unit of state administration for the municipalities of Gornja Radgona, Apače, Radenci and Sveti Jurij ob Ščavnici.
 "Gornja Radgona – city of fairs and sparkling wines" is the trademark and slogan with which the municipality is represented. Gornja Radgona is everywhere in Slovenia and many places in the world recognized especially after the long tradition of fairs, viticulture and winemaking.
  
 Contact information
 For contact with the municipality, you can contact mayor’s secretariat via tel. no. 00386 2 564 38 00 or write a message to the official e-mail address obcina@gor-radgona.si.
  
 Tourist information
 For all information on the tourist offer in the municipality, please visit the local Tourist Information Center website www.kultprotur.si/en/tic-gornja-radgona (or www.kultprotur.si/en/) or contact it via tel. no. 00386 2 564 82 40 or E-mail .
  
 You are kindly invited to continue browsing the contents of this website using a web translator.
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	×Offizielle Website der Gemeinde Gornja Radgona

Lieber Besucher, Sie sind auf der offiziellen Website der Gemeinde Gornja Radgona.
  
 Kurze Vorstellung
 Die Gemeinde Gornja Radgona liegt im Nordosten Sloweniens und grenzt an die Mur entlang an Österreich. Mit 30 Siedlungen umfasst die Gemeinde 74,6 Quadratkilometer und hat am 1. Juli 2017 8.427 Einwohner.
 Stadt Gornja Radgona ist das kommunale Verwaltungszentrum, das die Kreisstadt und der Sitz der Staatsverwaltungseinheit Gornja Radgona für Gemeinden Gornja Radgona, Apače, Radenci und Sveti Jurij ob Ščavnici.
 "Gornja Radgona - Stadt der Messen und Schaumweine" ist das Markenzeichen und Slogan, mit dem die Gemeinde vertreten ist. Gornja Radgona ist überall in Slowenien und manchenorts weltweit bekannt vor allem für ihre lange Tradition von Messeveranstaltungen, Weinbau und Önologie.
  
 Kontaktinformationen
 Für den Kontakt mit der Gemeinde können Sie das Sekretariat des Bürgermeisters der Gemeinde über Tel. Nr. Kontaktieren 00386 2 564 38 00 oder eine Nachricht auf die offizielle E-Mail-Adresse der Gemeinde: obcina@gor-radgona.si schreiben.
  
 Touristische Informationen
 Für alle Informationen über das touristische Angebot in der Gemeinde, wenden Sie sich bitte mit dem örtlichen Touristeninformationszentrum über www.kultprotur.si/de/tic-gornja-radgona (oder www.kultprotur.si/de/) oder Tel. Nr. 00386 2 564 82 40 oder schreiben Sie eine Nachricht an .
 Sie sind herzlich eingeladen, die Inhalte der Website der Gemeinde mit einem Web-Übersetzer zu durchsuchen.
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	×Zvanična veb stranica opštine Gornja Radgona

Dragi posjetitelj, nalazite se na zvaničnoj veb stranici opštine Gornja Radgona.
  
 Kratka prezentacija
 Opština Gornja Radgona se nalazi u sjeveroistočnoj Sloveniji i graniči s susjednom Austriji duž rijeke Mure. Sa tridesetim naseljima, opština se prostire na 74,6 kvadratnih kilometara i na dan 1. jula 2017. godine ima 8.427 stanovnika.
 Grad Gornja Radgona je opštinski upravni centar u kojem se nalazi opština i, između ostalog, sjedište jedinice državne uprave Gornja Radgona za opštine Gornja Radgona, Apače, Radenci i Sveti Jurij ob Ščavnici.
 "Gornja Radgona – mesto sajmova i pjenušavih vina" je zaštitni znak i slogan sa kojim se opština predstavlja. Gornja Radgona je poznata svuda u Sloveniji, a i mnogim mjestima u svetu naročito nakon dugogodišnje tradicije sajmova, vinogradarstva i vinarstva.
  
 Kontakt informacije
 Za kontakt sa opštinom, možete se obratiti sekretarijatu gradonačelnika opštine putem tel. br. 00386 2 564 38 00 ili napišite poruku na zvanično elektronsku adresu opštine: obcina@gor-radgona.si.
  
 Turističke informacije
 Za sve informacije o turističkoj ponudi u opštini kontaktirajte lokalni Turistički informativni centar putem veb stranice www.kultprotur.si/sl/tic-gornja-radgona (ili www.kultprotur.si) ili tel. br. 00386 2 564 82 40 ili napišite poruku na .
 Pozivamo Vas da nastavite da pregledate sadržaj veb stranice opštine koristeći veb-prevodilac.
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			Občina Gornja Radgona
Partizanska cesta 13
9250 Gornja Radgona
Slovenija

tel: 02 564 38 38
tel2: 02 564 38 00
fax: 02 564 38 14
e-pošta:
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